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Otázka na ústne zodpovedanie O-000325/2011
Komisii
článok 115 rokovacieho poriadku
Norbert Glante
v mene Výboru pre priemysel, výskum a energetiku

Vec: Budúcnosť GMES

Komisia 30. novembra prijala oznámenie o európskom programe monitorovania Zeme (GMES) a jeho 
prevádzkach (od roku 2014).

Z akého dôvodu sa Komisia rozhodla prijať oznámenie o budúcnosti programu GMES, a nie návrh 
nariadenia, ako to bolo uvedené v pracovnom programe Komisie na rok 2010?

Prečo Komisia navrhla, aby bol program GMES financovaný z iných zdrojov ako z viacročného 
finančného rámca (MFF)?

Kedy Komisia predloží legislatívny návrh o financovaní a správe programu GMES v budúcnosti so 
zreteľom na skutočnosť, že súčasné nariadenie [nariadenie (EÚ) č. 911/2010] sa vzťahuje len na 
počiatočnú prevádzku a jeho platnosť sa skončí do konca roku 2013?

Predložené: 13.12.2011
Postúpené: 15.12.2011
Termín na zodpovedanie: 22.12.2011


